
Højreklik uden for dit slide 

Vælg et passende layout fra “drop 

Erfaringer fra omlægningen af 
Nørrebrogade

side 1

Klaus Bondam, 
Direktør
Cyklistforbundet 

‘Trafikøer skaber levesteder’   14.09.20 





”Når jeg cykler, så kan 

jeg hurtigere komme 

nye steder hen.” 

Vilja, 6 år



“At cykle hjælper

mig med at vågne

om morgenen.”

Esther, 8 år



Sunde børn cykler selv / side 5

“At cykle hjælper en

med at slappe af efter

en lang skoledag og

så giver det en følelse

af frihed.”

Julius, 11 år



”Jeg elsker at cykle. 

Det er så hyggeligt.”

Anton, 7 år



Sunde børn cykler selv / side 7

”Jeg elsker at cykle. 

Jeg aner ikke 

hvorfor …”
Emilie, 7 år 















”For et halvt århundrede siden blev det at have bil 

set som en gode, der sikrede alle bevægelighed og 

frihed.

I 1950'erne var folkebilismen et stærkt billede, et 

demokratispørgsmål. Det var en one size fits all-

løsning, der er blevet dårlig. 

I dag har vi brug for at omtænke bilen. Man kan 

leve uden bil i byerne. Det er en ny måde at anskue 

det på. 

Det er på tide at tage bilen ned fra piedestalen og 

behandle den som et transportmiddel ganske som 

alle andre transportmidler.”

Karolina Skog 

Sveriges Miljø & 

Byudviklingsminister (MP)

Maj 2018 
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